



Fisheries and Oceans
Canada

Pêches et Océans
Canada

Matériel and Procurement Services / Services du matériel et des acquisitions
Procurement Hub – Fredericton / Centre d'approvisionnement – bureau de Fredericton
301 Bishop Drive / 301, allée Bishop
Fredericton (N-B) E3C 2M6

F5211-200078

21 May / mai, 2020

**Subject/ Object: REQUEST FOR PROPOSAL / DEMANDE DE PROPOSITION F5211-200078
– Sentinel Survey Longline Gear Project #6 – Gulf Nova Scotia – Bay St.
Lawrence / Relevé de pêche sentinelle – Palangres – Golfe N.-Écosse –
Baie St. Lawrence (Projet #6)**

ADDENDUM #1 / ADDENDA N° 1

Further to the above- mentioned Request for Proposal documentation previously forwarded to your firm, Addendum (#1) is hereby issued.

Pour faire suite à la documentation d'accompagnement de l'appel d'offres susmentionné transmise à votre entreprise, l'Addenda n° 1 est émis.

Questions and Answers / Questions et réponses:

Question 1:

The max payment all-inclusive for 24 fishing units is \$28,800, which is quite a bit lower than what it has been in the past. Why is there such a large funding cut?

Answer 1:

In order to harmonize the budget allocation among the regional associations involved in the Sentinel Project and to provide science and industry with a valuable and dependable dataset, a maximum price per fishing unit of \$1,200 will be paid in 2020.

Question 1:

Le paiement maximum tout compris pour 24 unités de pêche est de 28 800 \$, ce qui est inférieur à ce qu'il était dans le passé. Pourquoi y-a-t 'il une telle réduction dans le financement accordé?

Réponse 1:

Afin d'harmoniser l'allocation budgétaire entre les associations régionales impliquées dans le relevé de pêche sentinelle et de fournir aux secteurs des sciences et à l'industrie un jeu de données fiable et utile, un prix maximum par unité de pêche de 1200 \$ sera payé en 2020.